
 

 

        Finspångs AIK Friidrott 
Box 15, 612 21  Finspång 

Besöksadress: Grosvads Idrottsplats - Grosvadsvägen 5 

 E-postadress: finspangfriidrott@gmail.com 
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Finspångs AIK Friidrott, 2021-09-28 

Messengermöte kl 20.00 – 21 

Deltagare: Nina Öberg, Viktoria Andersson, Stefan Gustafsson, Anna Lindebring, Anders Oskarsson, 

Robert Skoog 

 

 
1. Mötets öppnades 

 

2. Dagordning godkändes 

 

3. Justerare till dagens protokoll 

Nina Öberg och Robert Skoog 

 

4. Tränarmöte/inriktning för föreningen - diskussionspunkt 

En arbetsgrupp är nu klar för att ta fram ett förslag om lite modifierad struktur och gruppindelning 

för både tränare och barn. Gruppen består av en tränare från vardera grupp i form av Richard 

Rosén (Gul), Emma Östberg (Grön), Alva Karlsson (Blå), Patrik Zetterfeldt (Lila/Röd) och 

Anders Oskarsson (lokalfixare i besvärligt läge för träningslokaler i Finspång). Mål med 

förändringen är bl.a.  att ge de äldre barnen (12+) som vill bli bra och träna flera dagar i veckan 

bättre träningsmöjligheter för friidrott. Även de lite yngre barnen ska erbjudas två tillfällen i 

veckan att träna friidrott. Samtidigt ska vi inte tappa bort helheten att kunna vara med i friidrotten 

utan att elitsatsa. Viktigt att vi bygger verksamheten så att vi känner oss som en gemensam 

förening och inte olika delar. Detta gäller för både barn, ungdomar, vuxna, tränare och styrelse.  

 

5. Alliansens fördelning av pengar till olika FAIK föreningar 

Anders gick kortfattat igenom ”Industribidrag” från Siemens, Gränges, Hydro och Jernbro till 

FAIK Alliansförening som sen fördelas ut till olika FAIK föreningar med en fördelningsnyckel 

som tidigare baserats på i) förening ii) antal medlemmar iii) nyttjande av kansli. Vid senaste mötet 

i Alliansens styrelse togs beslut att fördela 300.000 kr till de nu verksamma föreningarna i FAIK 

vilka är Badminton, Bandy, Brottning, Boxning, Friidrott och Tennis. Inga bidrag har fördelats ut 

2019 fram till nu p.g.a. att kansliet lagts ned och Covid-19 så nu kommer en större utbetalning 

(300.000 kr) att göras från Alliansens totala kapital på nästan 370 kkr. 

 

Friidrottens styrelse var efter viss diskussion enig om att fördelningsnyckel bör användas framöver 

så att större föreningar får mer bidrag än små föreningar. Även att det viktigt att försöka behålla 

FAIK Alliansförening i framtiden. 

 

Nya Industribidrag kommer troligen att erhållas för 2021 från Gränges, Hydro och Siemens men 

inget klart ännu då diskussioner pågår. Siemens och Hydro kommer ställa krav på motprestationer 

från Alliansens föreningar för att dela ut bidrag till FAIK Alliansen. Anders skickar ut förslag till 

Friidrottsstyrelsen på vad Friidrotten kan bidra med för Siemens/Gränges för att ta en snabb 

diskussion och beslut internt innan det går till Alliansen. Måste vara klart före nästa Alliansmöte 

som är tisdag 12 oktobers vilket är före nästa Friidrottsmöte. 

 



 

 

6. Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

 

7. Nästa möte 

Nästa möte hålls tisdag 26 oktober kl 20.00-21, Messengermöte 

 

8. Mötet avslutades 

       Ordförande tackade för dagens möte. 

 

 

Protokollet skrivet av Anders Oskarsson 

 

 

 

Justeras  Justeras  

    

Nina Öberg  Robert Skoog   

 


